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Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Woclawek

W imieniu mieszkafc6w Woclawka o uprzejmie proszg

o udroZnienie studzienek kanalizacji deszczowej w ulicach i chodnikach

z powodu gwahownych nawalnic przechodz4cych nad Woclawkiem

z obfitymi opadami deszczu, czasami gradu.

Konieczne jest tez systematy czne sprz4tarie smieci z ulic, chodnik6w

i teren6w przylegtych.

Uprzejmie proszg Pana prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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